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§ 5   

Redovisning av verksamhet med personligt ombud år 
2013 inklusive ansökan om statsbidrag 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen av verksamhet med 

personliga ombud 2013 och översänder den tillsammans med 

ansökan om statsbidrag om 907 200 kronor till Länsstyrelsen i 

Stockholms län. 
 
Ärendet 

I ärendet redovisar förvaltningen verksamheten med personliga 

ombud (PO) under 2013. Redovisningen av ser PO i 

Kungsholmens, Norrmalms, Södermalms och Östermalms 

stadsdelsområden som samtliga hanteras från Östermalms 

stadsdelsförvaltning. Östermalms stadsdelsförvaltning gör 

bedömningen att verksamheten har fungerat väl i hela 

innerstaden under 2013. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 23 januari 2014. Dnr 2013-645-1.2.1. 

 
Förslag till beslut 

Ledamoten Johanna Sjö m.fl. (M) yrkade att nämnden antar 

förvaltningens förslag till beslut. 

Ledamoten Maria Antonsson m.fl. (MP) yrkade att bifall till 

miljöpartiets förslag. Ledamoten Birgit Marklund Beijer m.fl. 

(S) och ledamoten Jaime Barrios (V) anslöt sig till miljöpartiets 

förslag till beslut. 

 
Beslutsgång 

Vice ordförande Stefan Nilsson (MP) ställde de olika förslagen 

mot varandra och fann att nämnden antagit förvaltningens 

förslag till beslut. 

 
Reservation 

Ledamoten Maria Antonsson m.fl. (MP), ledamoten Birgit 

Marklund Beijer m.fl. (S) och ledamoten Jaime Barrios (V) 

reserverade sig mot beslutet till förmån för eget förslag enligt 

följande. 

 

Förslag till beslut 

 

Nämnden beslutar 
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att godkänna redovisningen av verksamhet med personliga 

ombud år 2013 och översänder till den Länsstyrelsen 

tillsammans med ansökan om statsbidrag 

 

att ansökan om statsbidrag ska omfatta en ökning så att 

Östermalm får två ombud. 

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Maria Antonsson m.fl. (MP) anmälde ett särskilt 

uttalande enligt följande. 

 

Personliga ombud är en mycket effektiv stödåtgärd för personer 

med psykiska funktionsnedsättningar. Den är enormt värdefull 

och uppskattad av de personer som berörs. Det statliga stödet 

täcker ungefär hälften av kostnaden för personliga ombud och 

stadsdelsnämnden bör absolut ansöka om att öka antalet, så att 

Östermalm får två ombud. 

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) och ledamoten 

Jaime Barrios (V) anmälde ett särskilt uttalande enligt följande. 

 

Östermalm SDF har liksom Södermalm haft ett personligt 

ombud på heltid medan Kungsholmen-Norrmalm haft ett ombud 

på halvtid. Antalet klienter på Östermalm var 2013 24, 

Södermalm 17 och Kungsholmen-Norrmalm 17. Detta kan 

jämföras med Göteborgs stad, vars verksamhet drivs av Bräcke 

diakoni, enligt deras verksamhetsrapport 2012 hade 524 

uppdragsgivare.  

 

Vad är orsaken till att våra stadsdelar har så få 

klienter/uppdragsgivare. Detta kan man bara spekulera i; t.ex. att 

marknadsföringen och kommunikationen inte når ut 

medborgarna, att medborgarna får stöd på annat håll eller att det 

blir för anonymt med att ha ombuden placerade enbart på 

Östermalm. Vi vill hävda att behov av stöd finns och att antalet 

personliga ombud borde utökas. 

 


